



和富慈善基金李宗德小學校友會  
W F JOSEPH LEE PRIMARY SCHOOL ALUMNI ASSOCIATION  
天水圍天暉路9號 9 Tin Fai Road, Tin Shui Wai, N.T.  
電郵地址 : alumni@wfjpls.edu.hk

**校友會周年會員大會**  
**Alumni Association Annual General Meeting**

**Form of Proxy 授權書**

I \_\_\_\_\_ (Member's name), \_\_\_\_\_ (Year of graduation) hereby appoint Mr. Suen Lung to attend and vote on my behalf at Alumni Association Annual General Meeting, which will be held at the School on 31<sup>th</sup> August 2024 (Saturday) at 5:00 p.m.

本人 \_\_\_\_\_ (會員姓名), \_\_\_\_\_ (畢業年份), 現授權孫龍老師 (受託人), 出席於 2024 年 8 月 31 日 (星期六) 下午 5:00 舉行之校友會會員周年大會, 全權代表本人及行使投票權。

Signature of Member : \_\_\_\_\_

會員簽署

Name of Member : \_\_\_\_\_

會員姓名 (Please use BLOCK letters 請用正楷)

Date 日期 : \_\_\_\_\_

Remarks 備註:

如未能出席會員大會之會員, 請填寫此授權書, 並交予受託人在 8 月 31 日(六)帶同出席。  
If you are not able to attend the Annual General Meeting, please fill up this form of proxy. The appointee is required to present this Form of Proxy on 31<sup>th</sup> August (Sat).

Notes for Form of Proxy 有關授權書之使用方法:

1. It applies to all Ordinary and Life Members.  
適用於所有一般及永久會員。
2. A Member entitled to vote at the meeting is entitled to appoint one proxy to attend and vote on his/her behalf. In such a case, this Form of Proxy must be used and duly signed.  
每一位擁有投票權的會員可授權一位受託人代表出席投票。在此情況下, 必須使用此授權書並加上其本人簽署。
3. A proxy needs not to be a Member of the Association.  
受託人不必為本會會員。